	Global video surveillance market forecast to grow 10 percent 

IMS Research's latest report demonstrates the potential of the world video surveillance market during the global financial crisis. 

"Analysis of the video surveillance market has been subject to considerable exaggeration." says market analyst Alastair Hayfield. "Perhaps this is understandable given the high level of growth seen in the network video surveillance market. However, a more measured approach is required in these uncertain economic times."

"It is imperative to realise that the global financial crisis is affecting particular market verticals and geographic regions in different ways." continues Hayfield. "The aim of IMS Research's latest video surveillance report is to outline exactly how and where the economy is impacting the video surveillance market and which regions and products can expect to see continued growth."

In the more established markets of Western Europe, the US and Japan, there has been a noticeable slowdown in video surveillance spending. The retail and banking verticals are forecast to be hardest hit as consumer spending slows and financial institutions remain shaky. The transportation and governmentverticals fair better as video surveillance is often viewed as essential for ensuring public safety and substantial government funding still exists. Overall, the video surveillance market in Western Europe, the US and Japan is forecast to grow by a little over 4 percent in 2009. That said, market growth is forecast to recover significantly in 2011 and 2012 as the relentless trend to network surveillance continues. 

Manufacturers of video surveillance equipment should take heart though, as the markets in Eastern Europe, Russia, the Middle East and Latin America are forecast to remain strong. Combined growth for these regions is expected to remain above 20 percent for the foreseeable future and the combined value of these regions is expected to approach USD 2 billion in 2012. A number of manufacturers, and in particular network video surveillance vendors, are moving to take advantage of this rapid growth by expanding their sales efforts in these developing regions. 

Japan aside, the Asian market for video surveillance continues to be buoyant and, as a whole, is unlikely to see any major slow down next year. China is the powerhouse behind video surveillance growth in Asiaand the Indian market is also hot at the moment.

There are several factors causing the high growth in China. Government investment in Safe City projects remains very high. Some 660 cities have been ear-marked for development and projects utilising thousands of cameras have continued to appear over the last year. China is also set to play host to two major international events in the next two years, the World Expo in Shanghai and the Asian Games in  Guangzhou, each of which will require substantial infrastructure investment. There is also a vast replacement market in China. Many of the first wave of DVRs now need replacement and the IR day/night cameras that are so popular in China require replacement on a regular basis, due to the relatively short lifetime of the IR LEDs.

The message to take from IMS Research's latest report is that, far from a complete market downturn, only select regions and verticals will see flat or negative growth over the next year. The world market is still forecast to grow by over 10 percent in 2009 and, if vendors are savvy enough to fair some bad weather and expand into developing regions, then 2010 onwards promises a return to higher growth.


	На мировом рынке видеонаблюдения ожидается 10-% рост

Компания IMS Research представила последние исследования возможностей мирового рынка систем видеонаблюдения во время глобального финансового кризиса. 

«Анализ рынка систем видеонаблюдения значительно преувеличен», говорит аналитик Alastair Hayfield. «Возможно, это объясняется вполне заметным ростом рынка систем видеонаблюдения. Тем не менее, неустойчивый период в экономике в настоящее время требует более взвешенного подхода». 

«Крайне необходимо понимать, что глобальный финансовый кризис влияет на определенные рыночные позиции, а также географические регионы по-разному», продолжает Hayfield. «Цель последнего исследования IMS Research – определить, где и как экономия ударит по рынку видеонаблюдения и на какие продукты в каких регионах может ожидаться повышение спроса». 

На более устойчивых рынках Западной Европы, Соединенных Штатов и Японии наблюдается заметное снижение распространения систем видеонаблюдения. Самый большой удар выдерживает розничная торговля и банковская система, как следствие того, что потребители урезают свои затраты и это приводит финансовые учреждения в шаткое положение. В системах перевозок и правительстве дела обстоят лучше, так как видеонаблюдение здесь часто является залогом безопасности, а государственные фонды еще рассчитывают свой бюджет. В общем, в 2009 году рынок видеонаблюдения в Западной Европе, Соединенных Штатах и Америке может ожидать рост более 4 %. Значительное восстановление рыночного роста ожидается в 2011 году, а в 2012 продолжится устойчивый спрос на сетевое наблюдение. 

Производители систем видеонаблюдения могут вздохнуть облегченно, так как ситуация на рынках Восточной Европы, России, Среднего Востока и Латинской Америки останется стабильной. Общий рост для этих регионов на видимое будущее составит свыше 20 %, а общая прибыль в 2012 году приблизится к 2 миллиардам долларов. Многие производители, в частности, поставщики сетевого видеонаблюдения смогут увеличить продажи в развивающихся регионах, резкий рост которых принесет им большую прибыль. 
Не включая в рассмотрение Японию, рынок видеонаблюдения в Азии остается окупаемым, и, в целом, в следующем году здесь не предвидится резкого спада. Самый сильный рост наблюдается в Китае, и также горячо в настоящее время и на индийском рынке. 

В Китае есть несколько факторов, способствующих высокому росту рынка. Проводятся очень большие инвестиции правительства в проекты «Безопасный Город». Только за последний год 660 городов начали проекты по установлению тысяч систем видеонаблюдения. Также в ближайшие два года в Китае пройдут 2 крупные события международного масштаба: World Expo в Шанхае и Asian Games in Гуанчжоу, каждое из которых требует значительного инвестирования инфраструктуры. Кроме того, в Китае существует широкий рынок замены. Многие видео из первой серии требуют замены, в том числе IR-камеры день/ночь, которые так популярны в Китае, и требуют сейчас замены на постоянной основе, так как срок действия IR LED относительно недолгий. 

Выводы, которые можно сделать из доклада IMS Research, заключаются в том, что только отдельные позиции и регионы будут иметь спад в следующем году. Мировой рынок все же будет иметь рост более 10% в 2009 году, при условии, что предприниматели смогут экономить и расширять свои позиции в развивающихся регионах, тогда 2010 год обещает возвращение к высоким показателям роста. 
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